
Ingediend namens de fractie van Harlinger Belang  
Raadslid J. Jellema 
 

 
Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadsvergadering      
         van 7 december 2016 
0 per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
Doorhalen wat niet van toepassing is 

 
Onderwerp: Raadsvragen openbaarheid overeenkomst Stichting Harlingen Sail 
 (s.v.p 1 vraag per formulier)  

 

 
Vraag: 
 
In de raadsinformatiebrief van 8 november schrijft het college dat de contractbesprekingen met 
Stichting Harlingen Sail, voor de organisatie van de Tall Ships Races 2018, succesvol zijn afgerond.  
 
Op 18 november hebben de gemeente Harlingen en de stichting de overeenkomst getekend. 
 
In de raadsinformatiebrief schrijft het college dat de ondertekende overeenkomst bij de griffie ter 
inzage ligt. 
 

1. Kan het college toelichten waarom deze overeenkomst niet openbaar is, temeer omdat hier 
publieke middelen -dat wil zeggen: geld en ambtelijke inzet- mee gemoeid zijn? 
  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


